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Zápisnica 

 

napísaná na 3. (treťom) zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Nedede zo dňa: 07.03.2023 

 

 

Prítomní:  

Starostka obce:                                  JUDr. Henrieta Selmecziová 

Poslanci obecného zastupiteľstva:     Ing. László Bugár, Marian Felix, Edita Izsáková,  

                                                           Ing. Dávid Jancsó, Gabriel Kocsis, Tomáš Kostanko, 

                                                           Tímea Kürthiová, Ladislav Patasi, PharmDr. Renáta 

                                                           Úšelová, Mgr. Jana Zajacová, 

Neprítomný:                                       MUDr. Tamás Varga, 

Ostatní prítomní:                                Lívia Gyarmati – hlavná kontrolórka obce. 

                                                         

        

                                            

Bod č. 1   Otvorenie 

 

       Zasadnutie Obecného zastupiteľstva sa konalo v zasadacej miestnosti obecného úradu. 

JUDr. Henrieta Selmeczoiová - starostka, otvorila  a viedla zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Privítala poslancov a ostatných prítomných. Zasadnutia sa zúčastnilo desať 

poslancov. Ing. Dávid Jancsó nebol na predošlých zasadnutiach a ešte nezložil sľub poslanca. 

Zasadnutie OZ bolo uznášania schopné. Poslancom bol materiál na zasadnutie       (návrh 

VZN  č. 1/2023 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

v materských školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Neded) 

doručený vopred, ako aj pozvánka s programom zasadnutia.  

 

 

Bod č. 1.1   Určenie overovateľov zápisnice  

 

Za overovateľov zápisnice pani starostka určila poslancov:         Ladislava Patasiho 

                                                                                                        a PharmDr. Renátu Úšelovú. 

 

 

Bod č. 2   Zloženie sľubu a odovzdanie osvedčenia 

 

       Pani starostka vyzvala poslanca Ing. Dávida Jancsóa na zloženie a podpísanie sľubu 

poslanca.  

       Ing. Dávid Jancsó prečítal sľub poslanca povedal slovo „sľubujem“ a podpísal ho. Pani 

starostka mu zablahoželala a odovzdala osvedčenie o zvolení za poslanca Obce Neded.  

 

 

 

Bod č. 3   Schválenie programu zasadnutia 

               

       Z dôvodu zloženia sľubu poslanca bolo potrebné zmeniť prečíslovanie bodov programu, 

nakoľko sa vložil nový bod č. 2 „ Zloženie sľubu a odovzdanie osvedčenia“ a následne sa  
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ostatné body programu z tohto dôvodu prečíslovali. Do bodu rôzne sa prihlásila E. Izsáková 

a pani starostka. Poslanci nemali výhrady o takto upravenom programe.   

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia: 

1. Otvorenie   

1.1 Určenie overovateľov zápisnice   

2. Zloženie sľubu a odovzdanie osvedčenia   

3. Schválenie programu zasadnutia  

4. Schválenie VZN č. 1/2023 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu 

nákladov v materských školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Neded 

5. ČOV Vlčany – Neded, s.r.o. dofinancovanie nákladov 

6. Program Nededských dní 

7. Projektové zámery obce na rok 2023 

8. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 č. 1/2023 

9. Žiadosti 

9.1 Žiadosť spoločnosti JAV – AKC, s.r.o. o prehodnotenia dopravného značenia 

10. Rôzne 

11. Záver 

Hlasovanie:                za návrh:      10,            proti:      0,            zdržal sa:      0 

 

 

 

Bod č. 4   Schválenie VZN č. 1/2023 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú 

                úhradu nákladov v materských školách a v školských zariadeniach 

                v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Neded 

 

       Pripomienky k predloženému návrhu VZN neboli podané zo strany poslancov a ani zo 

strany občanov, pani starostka dala hlasovať o návrhu. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  VZN č. 1/2023 o určení výšky finančných príspevkov na 

čiastočnú úhradu nákladov v materských školách a v školských zariadeniach  v zriaďova-

teľskej pôsobnosti obce Neded. 

Hlasovanie:                za návrh:      10,            proti:   0,            zdržal sa:   0  

 

 

Bod č. 5   ČOV Vlčany – Neded, s.r.o. dofinancovanie nákladov 

       Pani starostka informovala poslancov, že v stredu 1.3.2023 sa spolu s poslancami                  

T. Kostankom a L. Patasim zúčastnila stretnutia so zástupcami spoločnosti ČOV Vlčany  - 

Neded, s.r.o., na ktorom bol aj starosta obce Vlčany a ich poslanci. Témou stretnutia boli 

financie. Výška ceny, ktorú platia užívatelia kanalizácie za odvod odpadovej vody nepokryje 

náklady na prevádzku. Cena energií sa zvýšila zo 4 000,- EUR mesačne na 9 800,- EUR/mesiac.  

Obec v rozpočte schválila pre spoločnosť dotáciu vo výške 30 000,- EUR na opravy, revízie 

a rekonštrukcie, ale bude potrebná aj dotácia za energie. V poslednej dobe sa upcháva potrubie, 

ktoré treba prečisťovať. Spoločnosť JAV – AKC, s.r.o. si buduje vlastnú priamu prípojku do 
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čistiarne odpadových vôd, tým obíde obecnú prípojku, čím sa zníži tlak v potrubí, v dôsledku 

čoho v poslednej dobe dochádzalo k poruchám. 

Ďalej pani starostka oznámila poslancom, že v oboch obciach prebehla kontrola napojenia sa 

na kanalizáciu. Urobil sa zoznam užívateľov kanalizácie, aj tých čo nie sú napojení 

a skontrolovali sa aj uzatváracie ventily a bol vyhotovený zoznam prípojok, kde tieto ventily 

neboli namontované.     

 

    

 

Bod č. 6   Program Nededských dní 

       Dňa 28.2.2023 zasadala kultúrna komisia. Predsedkyňa komisie poslankyňa Mgr. J. 

Zajacová informovala poslancov o termíne konania Nededských dní 25., 26., 27. august 2023. 

Na piatok naplánovali diskotéku s T & T spol. s r. o., v sobotu by hlavným programom bola 

pouličná zábava s DJ. Szomim, ktorá by začala slovenskou hudobnou skupinou a na nedeľu sa 

podarilo objednať speváka Petra Šrámeka a po ňom vystúpi Kökény Attila. 

V budove školy by sa mohla uskutočniť poľovnícka výstava, na jeho organizáciu by sa oslovili  

miestni poľovníci z Poľovníckeho zväzu PZ DROP Neded. Oslovili by sa aj miestni občania, 

ktorí by spravili ukážku starodávnych remesiel napríklad: ako sa vyrába metla, . Osloví sa 

miestna organizácia Matice Slovenskej, ktorá by ukázala výrobu cestovín do polievok – tzv. 

brdovcov a pod.. 

 

       Pani starostka oznámila, že sa informovala ohľadom slovenských skupín. 

Oslovené boli viaceré skupiny. Odpovedala nám skupina: Gladiátor, ktorá má voľný termín 

v piatok a v nedeľu a skupina Nocadeň je ešte voľná aj v sobotu. 

       Pani starostka informovala poslancov, že prídu hostia z Törökbálintu a Bolyu, ktorí svojim 

tanečným vystúpením vystúpia na malom javisku. Máme ponuku od záhradníka, ktorý by nám 

v rámci obecných dní ukázal postup, ako sa vytvárajú bonsaje, čo si návštevníci môžu aj 

vyskúšať. V kostole v rámci chrámovej hudby bude spievať mužský spevácky zbor 

z Törökbálintu.   

       V diskusii sa hovorilo o pozvaní Gizky Oňovej, ktorá mala vlani veľký úspech a tiež 

o pozvanie psičkárov. Zo slovenských skupín sa poslanci zhodli pozvať na sobotu skupinu Noc 

a deň. 

   

      

 

Bod č. 7   Projektové zámery obce na rok 2023 

        Pani starostka informovala poslancov s projektovými zámermi obce v roku 2023. 

 

Bod č. 7.1   Momentálne je zverejnená výzva na zníženie energetickej náročnosti budov, do 

ktorej sa obec plánuje zapojiť. Podali by sa dva projekty, pomocou ktorých by sa 

zrekonštruovala budova športového centra, tu je už vypracovaný projekt na zníženie 

energetickej účinnosti budovy  a druhým projektom by sa zrekonštruovala budova kultúrneho 

domu. 

 

Bod č. 7.2   Projekt knižnice s názvom „Studňa poznania“ bol schválený. Pripravuje sa 

podpísanie zmluvy, ktorou by obec od Ministerstva kultúry SR na knižnicu dostala sumu 

30 339,56 EUR čo je 95% na oprávnené výdavky a obec má 5% spoluúčasť vo výške 1 596,82 

EUR. Celkové oprávnené výdavky sú vo výške 31 936,38 EUR.  
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Je vyhlásené verejné obstarávanie na zakúpenie políc, počítačov, tlačiarne, tuli sedacích vakov. 

Projekt má byť dokončený do 31.12.2023. Zo starej knižnice sa prenesú knihy, ktoré sú 

v dobrom stave. Knižný fond obec dopĺňa cez Ministerstvo kultúry. Objednávajú sa knihy 

podľa potrieb základných a stredných škôl – povinné čítanie.   

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu o poskytnutí NFP č. MK-051/2023/SOIROPPO3- 

302071BSQ2 medzi poskytovateľom ministerstvom kultúry a prijímateľom Obcou Neded, ktorej 

predmetom je spolufinancovanie projektu „Obecná knižnica Neded – Studňa poznania“. 

Celkové oprávnené výdavky sú vo výške 31 936,38 EUR. Poskytovateľ poskytne 30 339,56 

EUR, čo predstavuje 95 % oprávnených výdavkov. Výška spolufinancovania obcou je 1 596,82 

EUR teda 5 % oprávnených výdavkov s tým, že obec zabezpečí aj financovanie všetkých 

neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na 

dosiahnutie cieľa zrealizovať projekt do 31.12.2023.  

Hlasovanie:                za návrh:      10,            proti:   0,            zdržal sa:   0 

 

Bod č. 7.3   Projekt workoutového ihriska: obec naň dostala 6 000,- EUR a tu už prebieha 

verejné obstarávanie. 

 

Bod č. 7.4   Projekt realizácie autobusovej zastávky obce Neded. Priestor, kde sa bude stavať  

autobusová zastávka sa vyčistil a už sa môžu vytýčiť hranice pozemku a vykolíkovať osadenie 

zastávky. Bola podpísaná zmluva o poskytnutí finančných prostriedkov. Celkové oprávnené 

výdavky sú vo výške 46 048,42 Eur, z toho MAS bude financovať 95 %, teda 43 746,- EUR 

oprávnených výdavkov a obec bude spolufinancovať 2 302,42 Eur, teda 5% oprávnených 

výdavkov a ostatné neoprávnené výdavky, potrebné na dokončenie projektu. Projekt bude 

zatiaľ realizovaný bez vybudovania odstavného pruhu, nakoľko obec momentálne nato nemá 

vyčlenené finančné prostriedky. Dodávateľa má obec vysúťaženého. Je to PROIMPEX s.r.o.,  

Diakovce. Projekt má byť dokončený do 31.10.2023. 

 

Bod č. 7.5 Projekt domu smútku. Na dom smútku nám už dodali plechovú strechu, ktorú príde 

firma osadiť. Rozbité sklo na budove vymenili obecní zamestnanci, a aj vymenené drevené 

časti krovu natrú zamestnanci obce, a tým bude dom smútku kompletne dokončený. 

 

Bod č. 7.6 Výmena elektrického vedenia a svietidiel v budove základnej školy. Regionálny 

úrad verejného zdravotníctva nám vytkol, že máme nedostačujúce osvetlenie v budove ZŠ. Je 

potrebné vymeniť celé elektrické vedenie v ZŠ. Zastaralé sú aj  výbojky, ktoré sa musia 

nahradiť led svietidlami.  

 

 

Bod č. 8   Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 č. 1/2023 

       Hlavná kontrolórka informovala poslancov o predloženej správe kontrolnej činnosti. 

Správa je rekapituláciou kontrolných činností, ktoré vykonala v roku 2022 a o ktorých 

poslancov v priebehu roka už informovala.  

               

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 

rok 2022 č. 1/2023.  

Hlasovanie:                za návrh:      10,            proti:   0,            zdržal sa:   0 
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Bod č. 9   Žiadosti 

9.1   Žiadosť spoločnosti JAV – AKC, s.r.o. o prehodnotenia dopravného značenia 

       Pani starostka prečítala žiadosť spoloč. JAV – AKC, s.r.o.. Od roku 2005 je dopravnou 

značkou obmedzený priamy vjazd na parkovisko reštaurácie. V žiadosti uvádzajú, že okolo 

reštaurácie denne prechádza viac ako 100 osobných vozidiel a kvôli tomuto značeniu majú 

problém sa zastaviť a tým prichádzajú o cenných hostí, nakoľko si už ďalej pri riadení 

motorového vozidla nevšimnú odbočku, ktorá by ich zaviedla na parkovisko k reštaurácii.   

     Poslanci v diskusii nemali námietky o zmene dopravného značenia.  

Pani starostka podá žiadosť na odbor dopravy, aby vydali stanovisko k zmene dopravného 

značenia.       

 

 

Bod č. 10   Rôzne  

Bod č. 10.1   Pani starostke občianske združenie Csemadok doručilo žiadosť, ktorú prečítala. 

OZ Csemadok každoročne okolo 15.marca si spomína na výročie boja o slobodu, ktoré sa 

uskutočnilo v rokoch 1848 - 1849 a pri tejto príležitosti ukladajú vence v katolíckom 

a reformovanom cintoríne, nakoľko v obci nie je osadený pamätník k tomuto výročiu. Touto 

cestou žiadajú zastupiteľstvo o povolenie osadiť v obci pamätný drevený stĺp, ktorý by slúžil 

ako pietne miesto na udalosti v rokoch 1848/49. Za vhodné miesto na osadenie pamätného 

dreveného stĺpu navrhujú voľné priestranstvo v strede obce pre tzv. Bartosovým domom.   

       Poslanci o žiadosti diskutovali a k osadeniu pamätníka nemali výhrady. 

 

 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje umiestnenie pamätného dreveného stĺpu k výročiu 

revolučných udalostí v rokoch 1848/49 na priestranstve pred budovou Bartosovho domu. 

Hlasovanie:                za návrh:      10,            proti:   0,            zdržal sa:   0 

 

 

Bod č. 10.2   Schválenie platu starostu 

       Plat starostky bol schválený na predchádzajúcom zasadnutí, lenže ona s navýšením v tejto 

ťažkej finančnej situácii nesúhlasila a uznesenie nepodpísala. Navrhla aby poslanci svoje 

rozhodnutie prehodnotili a vyšla z miestnosti.  

       Poslanci svoje rozhodnutie prediskutovali a zhodli sa zmeniť navýšenie základného platu 

z 50% na 35% súčinnosťou od 1.1.2023. 

 

Obecné zastupiteľstvo určuje mesačný plat starostke obce vypočítaný ako 2,41 násobok 

priemerného mesačného platu  s navýšením o 35% v zmysle novely zákona 320/2018 Z.z. , 

ktorým sa mení a dopĺňa zákon NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest s účinnosťou od 1.1.2023. 

Hlasovanie:                za návrh:      10,            proti:   0,            zdržal sa:   0 

     

 

 

Bod č. 10.3   Deň detí s názvom „Gőzfelhős gyereknap“ (preklad: s dymom a parou) 

       Pani starostka uviedla, že aj tento rok OZ Csángó Polgári Társulás, chce zorganizovať deň 

detí v Tešedíkove. Tak ako aj vlani aj tento rok plánujú spojazdniť na železničnej trati Šaľa – 

Vlčany parné lokomotívy. Preto žiadajú od obcí príspevok v sume 800 EUR na jednu obec. My 

ako obec si túto sumu rozdelíme na polovice s Obcou Vlčany teda 400 EUR, nakoľko by naše 

deti nastupovali vo Vlčanoch. Lístky na jazdu lokomotívou sa dali zakúpiť na obecnom úrade. 
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Už vlani sa predalo len pár kusov. Zo strany obyvateľov obce nebol veľký záujem, nakoľko 

nástup na parný vlak bol vo Vlčanoch – oznámila pani starostka. 

       Poslanci sa v diskusii zhodli a hlasovali.    

        

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje príspevok občianskemu združeniu Csángó Polgári 

Társulás za účelom organizovania dňa detí s názvom „ „Gőzfelhős gyereknap“ v Tešedíkove. 

Hlasovanie:                za návrh:      10,            proti:   0,            zdržal sa:   0 

 

 

Bod č. 10.4   Organizácia EUROCAMPU 

       Pán Kukucska z Bolyu volal ohľadom organizovania EUROCAMPU – oznámila pani 

starostka. Ďalej uviedla, že Francúzsko a Nemecko nemajú detské futbalové družstvá.  

       Poslanec M. Félix – prezident FC Neded povedal, že tento rok už nestihnú pripraviť 

družstvo a navrhol odložiť organizovanie EUROCAMPU na budúci rok. 

       Pani starostka sa informovala ohľadom ubytovacích kapacít. Ubytovacie zariadenia,  

v Kolárove zanikli, ďalšie sú prerobené na ubytovne pre robotníkov. Najbližšie by bol hotel 

v Šali.   

       V diskusii sa poslanci zhodli odložiť organizovanie EUROCAMPU na budúci rok. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odloženie usporiadania EUROCAMPU na budúci rok. 

Hlasovanie:                za návrh:      10,            proti:   0,            zdržal sa:   0 

 

 

Bod č. 10.5   Informácia o miere vytriedenia 

       Pani starostka informovala poslancov, že za rok 2022 obec dosiahla mieru vytriedenia 

komunálneho odpadu 50,46 %, čo znamená, že sadzba za uloženie zmesového komunálneho 

odpadu a objemného odpadu sa nám nezvýšila. Obci bol doručený list zo skládky odpadov 

STKO N-14, a.s., v ktorom oznamujú, že na valnom zhromaždení dňa 3.8.2021 prijali 

rozhodnutie, ktorým valné zhromaždenie schválilo korekciu cien za zneškodnenie odpadov 

o mieru inflácie raz ročne, podľa údajov zverejnených štatistickým úradom SR, teda v tomto 

roku zvýšili cenu o 12,8% za zneškodnenie odpadov, čo predstavuje miera inflácie za rok 2022. 

       Ďalej pani starostka konštatovala, že nakoľko sa zvýšila cena za energie, tak aj spoločnosť 

FCC Slovensko, s.r.o. bude zvyšovať cenu za odvoz odpadu.  

        

 

Bod č. 10.6   Rozšírenie kamerového systému 

       Obec bude rozširovať kamerový systém o tri kamery. V rozpočte bolo schválených na tento 

účel 5 000,- EUR – informovala pani starostka. Jedna kamera bude osadená pri Szilli bufete 

a bude snímať hlavnú cestu a cestu k ihrisku. Druhá bude pri katolíckom kostole a tretia kamera 

bude sponzorovaná a bude osadená pri parkovisku obchodu TERNO. Rozšírený bude aj pult, 

nakoľko naň bude napojených už 23 kamier.  

 

 

Bod č. 10.7   Informácia k odkúpeniu pozemku 

        Pán Ján Lipták informuje, že si chce odkúpiť pozemok na parkovanie pri bytovke č. 881, 

kde je vlastníkom bytu. Jedná sa o priestor medzi dvomi bytovkami, lebo v prípade súhlasu by 

si dal vypracovať geometrický plán. 

       V diskusii sa poslanci zhodli dať mu uvedenú plochu na parkovanie do prenájmu. 
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Bod č. 10.8   Rada školy a škôlky 

       Pani starostka oznámila, že nakoľko sa zmenili poslanci, treba vymenovať aj poslancov 

do rady škôl a škôlok. V  diskusii dospeli k záveru a hlasovalo sa o návrhu. 

 

Obecné zastupiteľstvo deleguje do Rady školy v Nedede: 

do základnej školy maďarskej Ágoštona Pongráca: Editu Izsákovú, Mgr. Janu Zajacovú,  

                                                                                   Tímeu Kürthiovú, Ing. Lászlóa Bugára, 

do základnej školy slovenskej: Mgr. Janu Zajacovú, 

do materskej školy maďarskej: Tímeu Kürthiovú, Ing. Dávida Jancsóa, 

do materskej školy slovenskej: Tímeu Kürthiovú, Ing. Dávida Jancsóa. 

Hlasovanie:                za návrh:    10,        proti:   0,       zdržal sa:   0 

 

     

 

Bod č. 11   Záver 

 

       Na záver pani starostka informovala poslancov, že najbližšie zasadnutie sa uskutoční o dva 

mesiace v máji. Všetky body programu zasadnutia boli vyčerpané, pani starostka sa poďakovala 

každému za účasť a zasadnutie ukončila.  

 

 

 

 

 

 

                                                                                       ................................................... 

                                                                                          JUDr. Henrieta Selmecziová   

                                                                                                      starostka obce 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Ladislav Patasi                             .......................................... 

 

  

PharmDr. Renáta Úšelová           .......................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

v Nedede, dňa 08.03.2023 

 

Zapísala: Mgr. Mária Fördösová   


